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ZPRÁVA ÚČASTNÍKA 

V létě 2024 jsem se s dalším studentem naší školy Liborem zúčastnil tříměsíční zahraniční 
pracovní stáže ve španělském městě Málaga. Naše stáž začala 12.6. odletem z pražského 
letiště do Málagy. Let byl klidný a příjemný a měl jsem možnost utratit svých posledních 
200 korun českých za skvělý cheesecake. Kolem deváté večer jsme dorazili do Málagy, kde 
na nás měl čekat taxík, někde ale zřejmě došlo k chybě v komunikaci a na náš odvoz jsme 
museli čekat hodinu.   

Druhý den ráno, jsme se před hostelem, ve kterém jsme byli ubytovaní, setkali s naší 
koordinátorkou, která nám ukázala jak a kudy se dostaneme do naší práce. Byla to celkem 
dlouhá cesta, která zahrnovala asi půlhodinovou jízdu autobusem a desetiminutovou 
jízdu vlakem. Firma FullElectric, která se specializuje na opravu a prodej elektrických 
dopravní prostředků, se nachází v industriální části města jménem Guadalhorce. Po 
příchodu do práce nám náš „jefe“ Álvaro rozdal naše pracovní trika a řekl, že budeme 
pracovat až od zítra. Druhý den nás Álvaro seznámil se zbytkem zaměstnanců a dalšími 
studenty, kteří také přijeli pracovat do firmy v rámci programu Erasmus+. Těchto studentů 
se ve firmě během našeho tříměsíčního pobytu vystřídalo opravdu mnoho. V průběhu 
naší tříměsíční stáže jsme se sblížili také s ostatními stálými zaměstnanci, jak v hlavní 
centrále, tak v okolních šestnácti obchodech, které Álvaro provozuje. Také jsem díky 
kolegovi Danymu projel prakticky celý jih Španělska, jelikož jsme dělali různé práce 
v obchodech, které nebyly jen v Málaze, ale také například v Motrilu, Nerje, nebo v mém 
oblíbeném Torre del Mar. V Torre del Mar jsem poté trávil většinu víkendů, buďto přímo 
s Alvárem v jeho hospodě, nebo s dalším kolegou FerFurym, se kterým jsme jezdili po 
okolí na elektro koloběžkách.  

Celkem jsme se za náš pobyt stěhovali dvakrát, nejdříve z jednoho hostelu do druhého a 
na poslední dva týdny nám zaplatil vedoucí hostelu byt od airbnb, kvůli vytíženosti 
hostelů. V prvním hostelu jsme byli do začátku července, kde jsme se seznámili se 



spoustou lidí, a také jednou Češkou, která se však zdržela pouze na dvě noci. V druhém 
hostelu jsme vydrželi podstatně déle, a to až do začátku září.  Zde jsme již tolik lidí 
nepotkali, jelikož jsme většinu času strávili s dvojící Italů na našem patře. Naše poslední 
ubytování bylo nejlepší, krásný velký byt se dvěma ložnicemi, s manželskými postelemi a 
klimatizací. S Liborem jsme se shodli, že byla škoda, že jsme tu nebydleli již od začátku.  

Stáž jsem si velice užil a rozhodně bych doporučil ostatním, aby se taktéž zúčastnili, když 

budou mít možnost, jelikož je to zkušenost, na kterou se do konce života nezapomene.  


